



# NBA 澳门旗舰店

## NBA Macao Flagship Store

澳门首家NBA官方授权店。超过900平方米的NBA旗舰店为球迷提供丰富的NBA官方商品和纪念品以及原汁原味的NBA购物体验。

The first NBA official authorized store in Macao. The NBA flagship store, covering over 900 square meters, offers fans a wide range of official NBA products and souvenirs, as well as an authentic NBA shopping experience.

营业时间/Business Hours

11:00 - 21:00

商铺地址/Address

伦敦人购物中心 2楼 2209号

2209, Level 2, Shoppes at Londoner

# 球衣定制

Customized Jerseys



# 限量馆藏

Personal signature collection



# NBA 澳门旗舰店

## NBA Macao Flagship Store

# 独家限定

Macao Exclusive



# 沉浸体验

Immersive Experience



# 澳门金沙购物城邦

## 澳门首席购物目的地

### SANDS SHOPPES MACAO

THE ULTIMATE SHOPPING DESTINATION IN MACAO

规模领衔全澳的室内购物中心

四大购物中心室内互连 覆盖850+家免税店铺

Macao's Largest Indoor Shopping Mall, Four Interconnected Centers include 850+ Duty-Free Stores

SHOPPES

AT FOUR SEASONS

四季名店



SHOPPES

AT VENETIAN

威尼斯人购物中心



SHOPPES

AT LONDONER

伦敦人购物中心



SHOPPES

AT PARISIAN

巴黎人购物中心



# SHOPPES

AT FOUR SEASONS  
四季名店



中文



English

扫码查看更多购物信息  
Scan QR Code for More Details

位于澳门百利宫的四季名店是澳门首座豪华购物中心，为四季这个品牌的著名优雅格调注入了个人化的元素。这里汇聚了超过150个世界奢华及设计师品牌供宾客选购。

Shoppes at Four Seasons at The Plaza Macao personifies the bespoke elegance of the Four Seasons Hotel Macao and is Macao's first luxury mall, home to more than 150 luxury and designer brands.

# SHOPPES

AT VENETIAN  
威尼斯人购物中心



中文



English

扫码查看更多购物信息  
Scan QR Code for More Details

运河上唱着醉人情歌的贡多拉船夫、色彩缤纷的威尼斯建筑及景色，都是位于澳门威尼斯人®内威尼斯人购物中心的著名特色之一。此室内购物中心设有360多间汇聚从街头时装乃至高级服装品牌的国际商户。

Complete with serenading gondoliers and colourful Venetian streetscapes, Shoppes at Venetian is a one million square feet indoor lifestyle mall at The Venetian® Macao, with more than 360 stores featuring world-renowned brands that vary from street fashion to couture.

# SHOPPES

AT LONDONER  
伦敦人购物中心



中文



English

扫码查看更多购物信息  
Scan QR Code for More Details

汇聚超过150间商店，伦敦人购物中心提供别具一格的氛围以营造独出心裁的购物体验，向一众热衷奢华时尚，以及想与亲朋好友共度美妙时光的宾客呈献让人仿佛置身于伦敦经典购物区及时尚精品店之繁华胜地。

With over 150 boutiques, Shoppes at Londoner provides a unique ambience creating a one-of-a-kind shopping experience. Its design inspiration is from London's Oxford Street, one of Europe's busiest shopping districts.

# SHOPPES

AT PARISIAN  
巴黎人购物中心



中文



English

扫码查看更多购物信息  
Scan QR Code for More Details

澳门巴黎人拥有极具巴黎特色的地标，包括按原建筑物二份之一的比例复制建成的巴黎铁塔。前来巴黎人购物中心的宾客可以漫步于以巴黎当地著名街道命名的购物街香榭丽舍大街，享受超过150间创意奢华及生活品牌带来的零售体验。

Set against a backdrop of iconic Parisian landmarks, including a half-size authentic recreation of the Eiffel Tower, visitors to Shoppes at Parisian can stroll down boulevards named after many of Paris' famous retail locations, to enjoy shopping at over 150 creative luxury and lifestyle brands.



扫码获取更多NBA中国赛2025相关活动和度假区信息

Scan QR code for more information about

NBA China Games 2025 events



中文



English



#NBA中国赛2025 #NBAXGBEAR  
#澳门伦敦人 #澳门威尼斯人 #澳门巴黎人



#NBACHinaGames2025 #NBAXGBEAR  
@the\_londoner\_macao @thevenetianmacao  
@parisian\_macao

